
 

 

 

ACTA 7/2022 CONSELL DE MEDI AMBIENT 

Dia: dimecres 2 de novembre de 2022 

Hora inici: 19.00h 

Lloc: Sala de plens de l’ajuntament 

Aquest acta recull les idees principals de les intervencions i acords 

Assistents: 

• Representació de la ciutadania: Pere Belmonte, Esther Cruz. S’excusen Andrea Soto i 

Jaume Pujolràs. En Jaume sol·licita poder asistir a les reunions de forma telemática. 

• Representació dels grups municipals: Josep Parada (Junts per Sant Pol). S’excusa Gus 

Romero (CUP Sant Pol) 

• Representació d’entitats: Joan Mestres ( ADF Vallalta), Anna Romero (AFA Escola Sant 

Pau), Jordi Xumetra, representant a la Junta de Patrimoni i Xavier Solanes , representant 

de l’Agrupació de propietaris del Montnegre Corredor. S’excusa la representant de AFA de 

l’institut ja que han de nomenar un/a representant i l’ Anna Rovira per indisposició. 

S’excusa  Joan Piqueras, SEIR  l’Hotel ja que l’entitat ha deixat d’exisitrir  

• Representació de l’Ajuntament : Isabel Llari, Regidora d’Urbanisme, Medi Ambient i 

Equitat i Elena Fernández, tècnica de medi ambient. 

Ordre del dia: 

1. Jornades populars del projecte de naturalització de platges 
 
Des de la Regidoria de Medi ambient s’exposa la proposta de dates per realizar les dues 
sessions pendents de retirada d’espècies invasores i nova sembra de llavors a la platja de Can 
Villar. Inicialment es preveía que es realitzessin els dies 12 i 26 de novembre però el dia 12 de 
novembre coincideix amb la Fira de Tardor i per tant es proposa que es realitzin el dia 26 de 
novembre ( retirada d’espècies invasores) i el dia 17 de desembre ( sembra). Es comptarà amb 
la participació d’alumnes de 4art d’ESO en el marc del crèdit de Serveis a la comunitat. 

 
2. Tallers de divulgació de gestió forestal 



 
Des de la Regidoria de Medi ambient s’exposa la preocupació per les queixes rebudes per 
diferents veïns i veïnes en relació a la neteja i tala forestal realitzada a Can Roca. Per aquest 
motiu es demana al representant de l’Agrupació de propietaris del Montnegre Corredor que ens 
expliqui en què ha consistit l’actuació feta  (adjuntem document explicatiu que l’entitat ens ha fet 
arribar). Durant l’exposició s’enceta un debat  entre l’Agrupació de propietaris i i el representant 
de l’ADF Vallalta en relació als criteris tècnics de la tala. Des de l’ADF es considera que a 
banda de la retirada de pins afectats pel Tomicus s’han talat moltes alzines. El representant de 
l’Agrupció exposa que s’han seguit els criteris del departament d’Agricultura de la Generalitat 
que concedeix les subvencios per portar  a terme aquestes neteges i que la tala de les alzines 
s’ha realitzat en aquells casos en que no s podía evitar a l’hora de talar els pins afectats. 
 

Des de la Regidoria es demana la col·laboració de l’Agrupació de propietaris per sensibilitzar i 
informar de la necessitat de realitzar neteges forestals per gestionar les masses arbòrees. 
L’Agrupació es compromet a enviar document explicatiu de la gestió realitzada. 
 

3. Jornada sobre residus 
La Regidoria de Medi ambient exposa que la jornada participativa en relació a l’ampliació del 
servei de recollida Porta a Porta es portarà a terme el dia 15 de novembre a les 19h a  Ca 
l’Arturo i portarà per títol Per què cal ampliar el servei de recollida porta a porta?  
En aquesta jornada s’exposarà el model de recollida que s’està treballant en la redacció dels 
plecs tècnics i administratius que regiran la licitació del nou contracte de serveis de recollida de 
residus a Sant Pol i que preveu l’ampliació del sistema Porta a Porta a gran part de la trama 
urbana del municipi així com un nou calendari de recollida de les diferents fraccions. 
La jornada té com a objectiu la recollida de propostes de millora per part dels veïns i veïnes que 
assisteixen per completar la redacció dels plecs. 
Comptarem amb la presencia del director de l’Agència de Residus de Catalunya, Isaac Peraire. 
 

4. Informació sobre la comissió de seguiment del POUM 
El representant del Consell a la comissió de seguiment del POUM exposa les línies 
estratègiques del nou Pla d’Ordenació Urbanístic municipal que s’està elaborant i que es preveu 
es porti a aprovació inicial al Ple ordinari o extraordinari del mes de gener. 
 

5. Informació sobre els tallers de divulgació ambiental 
 
En el marc de les propostes  resultants dels pressupostos participatius 2021 s’estan portant a 
terme diferents jornades de divulgació: El passat dia 22 d’octubre es va realitzar a la zona dels 
Garrofers la descoberta de l’arbrat existent amb una molt bona participación de famílies i el 
proper 19 de novembre es realitzarà al Parc de can Villar 

 
 
 

S’aixeca la sessió a les 20:30h i es proposa que la propera sessió es realitzi el dimecres 14 de 

desembre  a les 19h. 

 


